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1. Opening en mededelingen

IEEE ocr
oemt de stukken die ter informatie zijn meegezonden voor

eze vergadering. In het bijzonder staat hij stil bij het OMT-advies waarin

lijkt te worden aangegeven dat versoepelingen op korte termijn niet in de lijn
der verwachting liggen.

2. Verslag ACC-19 19 november 2020

Het SCP heeft twee verduidelijkingen op het verslag aangegeven. Op pagina
twee, in de vijfde alinea, is toegevoegd: ‘SCP wijst er daarbij op dat mensen

tijdens hun vakantie in ingewikkelde situaties terecht kunnen komen, zoals

een groep mensen die een restaurant of bar inkomt en geen mondkapje wil

dragen. Ga je dan weg of niet? SCP vraagt aandacht voor goede voorlichting
en tips hierover.” Op pagina drie, in de tweede zalinea, is toegevoegd:
'Bijvoorbeeld wanneer bij de aanwezigheid van een vaccin de

maatschappelijke en economische belangen ander gewicht kunnen krijgen.
Aangezien niet iedereen meteen gevaccineerd is, zal dat om steeds anders

samengestelde maatregelenpakketten en heldere communicatie vragen.’

De

JREZK
merkt op dat zij zich niet herkent in de conclusie van

bij de OMT-adviesaanvraag. De [EEJEZK stelt dat [EEE heeft
geconcludeerd dat ‘het

ra
stuk in lijn met wat er is besproken nog

zal worden aangescherpt’. stemt hiermee in en merkt
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aanvullend op dat de Ambtelijke Commissie Covid-19 (ACC-19) in formele zin
 p.tum

niet over de OMT-adviesaanvraag gaat. 23 november 2020

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen

vastgesteld.

Vliegverboden BES

pe BE vWs licht het voorstel toe. Voorliggend voorstel gaat uit van het

verlengen van het vliegverbod voor de BES met een maand tot het einde van

het kalenderjaar 2020. Het verbod kan eerder worden gestopt zodra een

mogelijk alternatief voor de vliegverboden is gerealiseerd. Dit wordt rond 15

december 2020 verwacht.

DeEE Bzk stelt zich op het standpunt dat het verlengen van het vliegverbod
met een maand mogelijk tot een onwenselijke verwarring leidt bij
Amerikaanse en Canadese Airlines. Deze bedrijven hebben namelijk de vraag

of zij reizen naar de BES kunnen aanbieden in de kerstperiode. Hij is daarom

voorstander van een verlenging van het vliegverbod tot 15 december 2020.

pe EEIaW is van mening dat een vliegverbod met een maand verlengen en

vervolgens eerder stoppen een makkelijkere route is dat een vliegverbod tot

15 december en indien nodig daarma nogmaals met een halve maand

verlengen.

DeBRszw vraagt aandacht voor het economisch herstel van de BES-

eilanden dat samenhangt met het wel of niet verlengen van het vliegverbod.

EEE concludeert dat de desbetreffende partijen nader contact

hebben over het exacte voorstel dat wordt voorgelegd aan de Ministeriéle

Commissie Covid-19 (MCC-19) van dinsdag 24 november 2020. Desgevraagd
geeft de [EE VWS aan dat de staatssecretaris van VWS het stuk indient en

zal toelichten.

Continuiteit sectoren

De DGSC-19 geeft in zijn toelichting aan dat voorliggend stuk een overzicht

geeft van diverse best practices. Het stuk hoeft daarmee in deze vorm niet te

worden voorgelegd aan de MCC-19.

DefIEI&W vraagt aandacht voor het onderscheid tussen cruciale en vitale

sectoren en voor de vraag in hoeverre personeel in deze sectoren het

volhoudt. DGSC-19 zegt toe dat beide onderwerpen worden meegenomen.

SCP vraagt of in het stuk ook rekening is gehouden met een wenselijke
ondergrens van de kwaliteit waaraan moet worden voldaan. Als voorbeeld

wordt genoemd dat het wenselijk is om de kwaliteit van het onderwijs en de

zorg op een bepaald minimum te houden. DGSC-19 geeft aan dat dit indirect

lijkt te zijn meegenomen en zegt toe hier expliciet naar te kijken.

De BEIFIN informeert of er ook gekeken wordt naar het voorkomen van

compenserende maatregelen en of hier nog een passage aan gewijd kan

worden. De DGSC-19 geeft aan dat slide vier van voorliggend stuk hier op

ingaat.
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De [ERE vraagt waarom horeca als cruciale sector is opgenomen. De DGSC- 23 november 2020

19 geeft 2an dat de horeca niet als cruciale sector is aangeduid, maar als een

sector waar geleerde lessen op van toepassing kunnen zijn.

Desgevraagd merkt de DGSC-19 op dat er inmiddels personele versterking is

aangeboden door de ministeries van LNV en I&W. In het stuk wordt ook nog

vermeld dat er nog een bijdrage vanuit het ministerie van DEF wordt

verwacht. De DGSC-19 geeft aan dat dit inmiddels achterhaald is en dit wordt

rechtgezet.

EEE te kennen het van belang te vinden dat alle

departementen goed zijn aangesloten op DGSC-19. Ten aanzien van het

voorliggende stuk concludeertJEEFlldat de ACC-19 met goedkeuring
heeft kennisgenomen van het stuk en het niet wordt geagendeerd voor een

MCC-19. Mocht behandeling van voorliggend werk op termijn in een MCC-19

wenselijk zijn, komt de DGSC-19 hier op terug.

Algemeen en internationaal beeld

De NCTV bespreekt de presentatie van het RIVM die is gegeven in het

bewindspersonenoverleg (BWO) op maandag 23 november 2020. De cijfers
lijken te wijzen op een afvlakking - of mogelijk zelfs stagnatie - van de

daling. De verwachting van het RIVM is momenteel dat de signzalwaarde van

tien IC-opnames per dag rond 2 januari 2021 wordt bereikt en de

signaalwaarde van drie IC-opnames per dag op 18 februari 2021. Het beeld

lijkt te zijn dat besmettingen op dit moment plaatsvinden langs vier lijnen, te

weten: in de thuissituatie, in de detailhandel, op het werk en in de

bovenbouw van het middelbaaronderwijs. Naast de lopende uitvraag aan de

leden van de Directeurenoverleg Covid-19 (DOC-19) voor suggesties voor

mogelijke afschaling van de maatregelen volgt nu ook een uitvraag bij deze

leden voor opschalingsmogelijkheden. Er gaat ook gewerkt worden aan een

publieksonderzoek om te bezien wat er eventueel aan de compliance kan

worden gedaan. Het beeld en de richting wordt opnieuw besproken in de MCC-

19 van dinsdag 24 november 2020 en het BWO op woensdag 25 november

2020. Een beoogd maatregelenpakket wordt ter bespreking voorgelegd in de

MCC-19 van vrijdag 4 december 2020. Beoogd besluitvormingsmoment is de

MCC-19 van dinsdag 8 december 2020. Er warden ook — met potlood - alvast

vergaderingen van de MCC-19 ingepland op 22 december 2020 en 8 januari
2021.

IEEE benoemt dat besmettingen ook via het buitenland Nederland

binnen kunnen komen. Hij informeert of grensoverschrijdend verkeer effect

heeft op de verspreiding van het virus.

peflflszw vraagt of het mogelijk is om te werken met inwisselbare

maatregelenblokken. Daarbij informeert zij of het bijvoorbeeld mogelijk is om

de horeca weer een bepaalde periode te openen als de detailhandel wordt

gesloten of de scholen rondom de kerstvakantie langer dicht zijn.

DeEBiaw informeert of het nog steeds een optie is dat er gekozen wordt

voor een zwaar maatregelenpakket voor een korte periode.
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De NCTV merkt op dat alle opties nog op tafel liggen. Hij geeft verder aan dat

er sprake lijkt te zijn van een verzadiging van de compliance en bezien moet

worden welke maatregelen en communicatie hier mogelijk het meeste effect

op hebben. De NCTV laat weten dat in de horeca mensen voor langere tijd
dichter bij elkaar in de buurt zijn dan in de detailhandel. Verder merkt hij op
dat in de grensregio’s geen afwijkende besmettingspatronen waargenomen

worden, wat erop zou kunnen duiden dat het grensverkeer geen aanvullend

effect heeft. Desondanks laat de NCTV weten dat dit nog nader moet worden

onderzocht.

DefEEdFIN vraagt aandacht voor een secure afweging bij eventuele

opschaling. Daarnaast vraagt hij of het aanpassen van de geadviseerde
groepsgrootte rondom Kerst in de lijn der verwachting ligt.

rondom een (gedeeltelijke) sluiting van scholen. Wat betreft de OCW

moet daarbij wel ook aandacht zijn voor de neveneffecten van de sluiting van

scholen en wat jongeren doen wanneer zij niet op school zitten.

pe lB OCW geeft aan te zullen bekijken wat eventueel dex

hd
zijn

De DGSC-19 sluit zich aan bij de BEBlocw en merkt op dat jongen elkaar

lijken op te zoeken in vakantieperiodes. Daarnaast vraagt hij aandacht voor

het waterbedeffect van de maatregelen en noemt het doen van

boodschappen als gezinsuitje bij gebrek aan alternatieven.

SCP informeert of er ook wordt nagedacht over een gedeeltelijke sluiting van

scholen. Als mogelijkheid noemt hij om bij een langere periode van sluiting
van scholen toch één dag in de week onderwijs te verzorgen. Dit kan

namelijk veel effect hebben op het tegengaan van onderwijsachterstanden.

De NCTV laat weten dat er vooralsnog alleen wordt nagedacht over het

verlengen van de kerstvakantie met één week in januari 2021. Dit moet

echter nog verder worden doordacht in samenwerking met het ministerie van

OCW. Verder merkt de NCTV op dat het waterbedeffect naar verwachting
minder groot is dat het effect van de genomen maatregelen. De NCTV

herhaalt dat dit zlles vooralsnog uitmondt in besluitvorming op 8 december

2020.

peg BzK geeft te kennen voorstander te zijn van besluitvorming op 8

december 2020 zodat sturing op dagkoersen wordt voorkomen en gekeken
wordt naar de bredere trend.[JEREZuit zich hierbij aan en vraagt

nogmaals aandacht voor evenwichtige besluitvorming.

a 2 I&W vraagt aandacht voor het gedrag van mensen wanneer het eerste

deel van de samenleving is gevaccineerd. Mogelijk leidt dit tot minder goede
naleving van de maatregelen.

ofp: brengt in herinnering dat het OMT de signaalwaarde opnieuw op

waarde beoordeelt. Tegelijkertijd wordt er ook gewerkt aan een verzwaring
van de maatregelen voor de niveaus waakzaam en zorgelijk van de

routekaart. De ZK merkt op dat deze twee ontwikkelingen in relatie tot

elkaar moeten worden bezien.
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EEE eit afsluitend op dat - zoals het er nu naar uitziet — weinig

versoepelingen mogelijk lijken tijdens de periode rondom Kerst en oud en

nieuw.

Rondvraag en sluiting

De FIN laat weten dat het gesprek tussen de ministeries van FIN en VWS

over het stuk ‘voorbereid de crisis door’ is gepland.
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